
Scampiförbundets verksamhetsberättelse 2014 
 
Ordinarie årsmöte hölls 1 mars 2014 på Stockholmsmässan, Älvsjö. En styrelse valdes 
med bara nya ledamöter. Styrelsen konstituerade sig till följande roller: 
 

● Mathias Lind, ordförande 
● Ulf Bodin, kassör 
● Stefan Pettersson, sekreterare 
● Staffan Sollerhag, seglingsansvarig 
● Hans Friedman, suppleant 

 
Styrelsen har haft två protokollförda möten. Det löpande samarbetet har till största delen 
skett på distans via mejl och telefon. 
 
Styrelsen definierar sitt uppdrag “att hålla Scampibåtar högt värderade och populära”. De 
två viktigaste medlen för detta är att: 
 

● Scampiförbundet skall uppmuntra medlemmar att börja klubbsegla. Vi ska 
entusiasmera, ge råd, tips och trix. 

● Ägare till och spekulanter på Scampibåtar ska hitta nödvändig information på nätet 
och känna att det finns en gemenskap. Plattformarna för detta är just nu den egna 
hemsidan och den från förbundet fristående facebookgruppen “Scampiseglarna”. 

 
Styrelsens arbete har i stort bestått i att komma på banan och hitta arbetsformer för 
möten, kommunikation och bokföring samt etablera kontakt med Svenska Seglarförbundet 
(SSF). 
 
Under året har ett arbete påbörjats att modernisera hemsidan så att innehållet är korrekt, 
lätthittat och att många kan publicera material själva.  
 
Scampiförbundets ekonomi är god. För detaljer hänvisas till resultat och balansräkning.  
 
Styrelsen föreslår: att årets resultat balanseras in i nästa räkenskapsårs redovisning. 
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